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Initiativärende säkerhetsklassificering  

I en kommun som Ragunda där det finns många som har kopplingar till varandra på 

diverse sätt kan det av säkerhetsskäl vara bra om det inte är inom vår egen 

organisation som säkerhetsklassificeringen sker.  

 

När en person får uppdrag som innebär att hantera säkerhetsklassad information 

skall en säkerhetsprövning ske och sedan ska personen hamna i en av de tre nivåerna 

av säkerhetsklassning.  

 

I Ragunda kommunen är det vår säkerhetssamordnare som ansvarar för att sköta 

säkerhetsklassificeringen. Det kan vara olämpligt då det är väldigt få som inte har 

många olika kopplingar till andra i kommunen.  

 

Därför yrkar jag att: 

• Ragunda kommun utreder möjligheten att samarbeta med liknande kommun, 

exempelvis Bräcke, för att låta vår säkerhetssamordnare sköta deras 

säkerhetsklassificering och att deras motsvarighet sköter våra ärenden.  

 
Med vänlig hälsning, 
 
 
 
Ellen Eriksson  
Ledamot av Ragunda kommunstyrelse 


